
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Janssen,  

 

U heeft  het college op 19 september 2019 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over 

laagdrempelig ontmoeten, specifiek over de koffieochtenden in Den Bongerd in Macharen.  In 

deze brief beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs.  

  

1. Bent u het met de SP eens dat dit bij uitstek een voorbeeld is van laagdrempelig 

ontmoeten? 

Ja, ik ben het met u eens dat dit een voorbeeld is van laagdrempelig ontmoeten. 

 

2. Bent u het met de SP eens dat dit initiatief steun moet krijgen om voort te blijven staan? 

Het idee achter de subsidie uit Oss Innoveert is juist dat initiatieven geholpen worden met een 

subsidie om op te starten. Na deze opstartperiode dient een initiatief zelfstandig (zonder 

subsidie) voort te kunnen bestaan. Dit is niet altijd even makkelijk te realiseren, dat beseffen 

wij ook. We willen juist via een visieontwikkeling op laagdrempelig ontmoeten (opgenomen in 

de programmabegroting 2020-2023) onderzoeken wat er nodig is om deze en andere 

initiatieven te faciliteren. Hiervoor zijn ook andere middelen dan subsidie denkbaar. Denk 

hierbij bijvoorbeeld aan een ander (financierings)model rondom de huur en het ter 

beschikking stellen van locaties.  
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3. Bent u bereid om te kijken waar er budget gevonden kan worden om jaarlijks (met ingang 

van 2019, 1700 euro) beschikbaar te stellen voor laagdrempelig ontmoeten in Macharen? 

Zoals ik bij de vorige vraag heb aangegeven willen we graag een visie op laagdrempelig 

ontmoeten ontwikkelen. Daaruit moet volgen welke rol we voor de gemeente zien op het 

gebied van laagdrempelig ontmoeten. Dat moet er toe leiden dat we de verschillende 

initiatieven rondom laagdrempelig ontmoeten hetzelfde kunnen behandelen. Deze visie is ten 

tijde van de Kadernota 2020 gereed. Tot die tijd ben ik bereid het initiatief in Macharen 

tijdelijk te ondersteunen.  

 

Ik hoop u met deze beantwoording voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Thijs van Kessel, 

Wethouder Zorg en Welzijn 

 


